

PE系列颞式破碎机

PE series jaw crusher



颞式破碎机是矿山破碎磨粉生产线中较为常用的粗碎设备，可处理各种中硬矿石和岩石，具有运行平稳、经久耐用等特点，广泛应用于冶金、矿山、建材等行业。

Jaw crusher is a commonly used coarse crushing equipment in mine crushing and grinding production line. can handle all kinds of hard ores and rocks, it has the characteristics of stable operation and durability, and is widely used in metallurgy, mining, building materials and other industries.

产品优势

>> Product Advantages

1、高产节能

加深对称“V”形破碎腔，生产能力大、产品粒度细，单机节能15%~30%，系统节能一倍以上。

2、运行平稳

飞轮、槽轮和配重块皆经过严格技术参数审核，有效降低设备整体的振动等级，提高设备的运转平稳性。

3、环保耐用

设备选材、工艺、设计一流，可有效承受物料的强大冲击，且严格遵循环保标准，坚固耐用又环保。

4、节约成本易操作

垫片式排料调整装置，集中润滑系统，易操作易保养；对称颞板结构，磨损后可上下对调使用，增长使用周期。

1. High productivity and energy saving

The symmetrical "V" shaped crushing cavity is deepened, the production capacity is large, the product particle size is fine, the energy saving of the single machine is 15%~30%, and the energy saving of the system is more than doubled.

2. Running smoothly

Flywheels, sheaves and counterweights have all passed strict technical parameter review, which can effectively reduce the overall vibration level of the equipment and improve the smooth operation of the equipment.

3. Environmentally friendly and durable

The material selection, technology and design of the equipment are first-class, which can effectively withstand the strong impact of materials, and strictly follow the environmental protection standards, which are durable and environmentally friendly.

4. Cost saving and easy to operate

Gasket type discharge adjustment device, centralized lubrication system, easy to operate and easy to maintain; symmetrical jaw plate structure, after wear and tear, can be used up and down to increase the service life.



产品参数

>> Product Parameters

型号 Model	进料口尺寸 Feeding inlet size (mm)	进料尺寸 Feed size (mm)	出料口尺寸 Outlet size (mm)	处理能力 Capacity (t/h)	电机功率 Motor Power (kw)	重量 Weight (t)	外形尺寸 Overall size (mm)
PE1500×1800	1500×1800	≤1200	210-360	520-1100	280-8	132	7460×6235×4249
PE1200×1500	1200×1500	≤1020	150-300	400-800	200-8	100.9	6380×5310×3710
PE1000×1200	1000×1200	≤850	200-300	280-560	132-6	69	5350×4280×3050
PE900×1200	900×1200	≤750	95-165	220-450	132-6	58	3800×3166×3045
PE750×1060	750×1060	≤630	80-140	110-320	110-6	29	2655×2302×3110
PE600×900	600×900	≤480	65-160	90-180	90-6	17	2290×2206×2370
PE500×750	500×750	≤425	50-100	40-110	55-6	12	2035×1921×2000
PEX500×1500	500×1500	≤280	20-110	30-130	75-6	17	1965×2518×1930
PEX300×1300	300×1300	≤250	20-90	30-90	55-6	11.5	1750×2320×1724
PEX250×1200	250×1200	≤210	25-60	20-60	37-6	8.5	2192×1900×1950
PEX250×1000	250×1000	≤210	25-60	15-50	30-6	7	1550×1964×1380
PEX250×750	250×750	≤210	25-60	15-30	22-6	5	1667×1545×1020

注：技术数据如有变更，恕不另行通知。Any change of technical data shall not be advised additionally.